
Zápis 
 

z 27. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 26. 3. 2019 

 

Přítomno dle prezenční listiny: 23 

 

Omluveni: Vodičková 

 

Hosté: Ing. Prokš, Ing.Blatová, Ing. Chválná, prof. Bělohlav, prof. Pospíšil, prof. Kotrba, 

Mgr. Kinzlová, Ing. Kavalcová 

 

 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 26. 3. 2019 

1. Informace z oddělení zakázek 

2. Příprava rozpočtu 2019 

3. Organizační řád – změny  

4. Různé 

a) Vyhlášení voleb do kolejní rady 

b) Informace z kolegia rektora 

Program jednání schválen (hlasování pro‐proti‐zdržel se  22 – 1 – 0) 

 

 

Ad 1. Informace z oddělení zakázek 

Ing. Prokš z oddělení veřejných zakázek (VZ) informoval AS o aktuálním stavu veřejných 

zakázek na VŠCHT. Shrnul základní legislativu a pravidla pro vypsání soutěže a upozornil na 

obvyklé problémy při zadávání zakázek. V diskusi např. zazněl názor, že podobné školení by 

bylo vhodné pořádat pravidelně pro nové řešitele grantů. Zatím probíhá pro hospodáře. 

 

 

Ad 2. Příprava rozpočtu 2019 

Kvestorka  seznámila  AS  s harmonogramem  přípravy  rozpočtu.  Příprava  rozpočtu  bude 

směřována  tak,  aby  závěrečné  schvalování  proběhlo  v podobném  termínu  jako  v loňském 

roce (konec května). Dále se zaměřila na představení financování VŠCHT Praha z dotací A+K. 

Prorektor  Pospíšil  doplnil  prezentaci  kvestorky. Vysvětlil  princip  stanovení  výše  příspěvků, 

dotací a podpory výzkumu. Prorektor Kotrba dále pokračoval v doplnění prezentace. Věnoval 

se  dlouhodobému  koncepčnímu  rozvoji  výzkumné  organizace.  Vysvětlil  bodovou  hodnotu 

RIV, která je důležitá pro metodiku hodnocení.  

V diskusi zazněly dotazy na hlavní faktory ovlivňující rozdělování financí. Prof. Pospíšil uvedl, 

že do 2 let skončí program udržitelnosti. Prof. Slavíček vyjádřil názor, že škola by měla pružně 

reagovat na měnící se hodnotící systém, aby nekleslo její hodnocení a obstála ve srovnání 

s jinými školami a univerzitami. Nejlepší způsob reakce je dělat si svůj kvalitní výzkum.  

Závěrem: Na dalším zasedání proběhne 1. čtení rozpočtu. Ještě před tímto zasedáním bude 

hospodářský výbor seznamován s průběhem příprav rozpočtu. 



Ad 3. Organizační řád – změny  

Prof. Cibulka rozeslal emailem členům AS tento řád s navrhovanými změnami k prvnímu 

čtení.  

 

Vybrané navrhované a diskutované úpravy: 

 

‐ vznik nových projektových pracovišť; nejprve je však potřeba rozhodnout o zřízení 

akademickým senátem; 

‐ zřízení nové pozice „Technologický skaut“; bylo diskutováno, zda je potřeba zahrnout do 

Organizačního řádu; 

‐ upřesnění činností odboru zásobování, provozně technických služeb, oddělení bezpečnosti 

práce, Výpočetního centra, Personálního odboru; 

‐ možná úprava názvu Táborová základna Běstvina a jeho pozice jako školícího a rekreačního 

zařízení; 

‐ byla diskutována potřeba mechanických dílen; 

‐ úprava číslování a formulací v některých článcích řádu. 

 

 

Ad 4. Různé 

a) Vyhlášení voleb do kolejní rady 

Místopředseda jménem studentské části s předstihem vyhlásil volby do Kolejní rady.  

 

b) Informace z kolegia rektora 

‐ byly podány informace o probíhajícím procesu institucionální akreditace; 

‐ 2. 4. 2019 bude otevřena Uhelna‐ tento prostor bude možné rezervovat přes pedagogické 

oddělení; 

‐ investiční záměry plánované na 2019 budou předány na ministerstvo; 

‐ do prázdnin dojde k vyjasnění podílu zaměstnanců s tarifem V na pedagogické činnosti. 

 

 

Příští zasedání bude 30. 4. 2019 

 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


